

## **Communiqué de soutien à Tatta Tom et contre la campagne de haine visant les LGBTIQ+**

LU: D'lescht Woch huet d'Escher Bibliothéik eng Liesung vun der Drag Queen-Kënschtlerin Tatta Tom ugekënnegt, fir Kanner ab 6 Joer op Froen vun Toleranz an Inclusioun ze sensibiliséieren. D'Kënschtlerin ass doropshin Affer ginn vun enger schändlecher, homophober Haasscampagne. Mir ënnerstëtzen si an dëser schwiereger Phase. D'LGBTIQ+ Phobie ass e Monster, dat net stieft. Nach ëmmer ginn al Dag jonk a manner jonk Memberen vun der LGBTIQ+ Communautéit mat Diskriminatioun an Haass konfrontéiert. All d'Organisatiounen, déi dësen Communiqué ënnerschreiwen, engagéieren sech am Kampf géint dës Plo. Loosst eis zesummen fir eng inklusiv Welt anrieden, an där jiddereen seng Plaz huet a loosst eis all Form vun Haass ofleenen.

FR: La semaine dernière, la bibliothèque d'Esch/ Alzette a annoncé la venue de l'artiste Drag Queen Tatta Tom pour une séance de lecture à des enfants de plus de 6 ans, afin de les éveiller à la tolérance et à l'inclusion. Elle est depuis victime d'une campagne de haine homophobe honteuse. Nous la soutenons dans cette épreuve. La LGBTIQ+ phobie est un monstre qui ne meurt pas. Tous les jours, des membres de la communauté LGBTIQ+, jeunes et moins jeunes subissent encore la discrimination et la haine. Toutes les organisations signataires de ce communiqué s'engagent dans la lutte contre ce fléau. Battons-nous pour un monde inclusif où chacun a sa place et refusons la haine.

EN: Last week, the library of Esch/Alzette announced a reading session by Drag Queen artist Tatta Tom for children over the age of 6, aimed to introduce them to the concepts of tolerance and inclusion. The artist has since been the victim of a shameful homophobic hate campaign. We support her in this ordeal. LGBTIQ+ phobia is a monster that doesn't die. Every day, members of the LGBTIQ+ community, young and old, still face discrimination and hatred. All the organisations that have signed this press release are committed to the fight against this scourge. Let's fight for an inclusive world where everyone has their place and let's refuse hatred collectively.

### **Signataires :**

Amnesty International Luxembourg

caritas

Centre LGBTIQ+ CIGALE

Centre pour l'égalité de traitement

CID Fraen an Gender

Commission consultative des Droits de l'Homme

Familljen-Center

OKAJU, Ombudsman fir Kanner a Jugendlecher

Rosa Lëtzebuerg

Uni.lu LGBT+ students' association